



MAGNESIUM COMPLEX

Magnesium is one of the most abundant minerals found in the body. It is predominantly found within our body's cells and bones playing an important role in health and nutrition. Magnesium is essential for hundreds of biochemical reactions in the body. These include contribution to maintenance of normal bone health, normal psychological function and muscle function as well as metabolism of carbohydrates, fats, and proteins.

Magnesium plays an important role in lifelong health and vitality. Low levels of magnesium have been associated with a number of chronic diseases.

Additionally, magnesium plays a critical part in physical performance. Adequate magnesium status is of the utmost importance for both competitive and recreational athletes, given the role magnesium plays in cellular reactions, releasing energy from carbohydrates and fats, and its important role in muscle contraction during strength training and endurance activity.

There are many reasons why magnesium deficiencies exist including: consuming foods that are low in magnesium, changes in farming practices, food processing techniques, along with the consumption of over-the-counter and prescription drugs. That is why NeoLife's Scientific Advisory Board formulated NeoLife Magnesium Complex. Magnesium Complex combines three well known forms of magnesium in a Tri-Mag Blend and whole-food phytonutrients (PhytoMag Blend) to help supplement the diet.



NeoLife Scientific
Advisory Board



#2723 – 60 Tablets

Why a Magnesium Supplement?

- Magnesium plays an important role in normal body functions. It is important for bones, muscles and protein synthesis.
- Magnesium is required for energy production and optimum vitality.
- Magnesium helps activate vitamin D.
- Magnesium is needed by the body to use calcium.
- Magnesium helps restore the ideal magnesium to calcium ratio in the body.
- Magnesium plays an important role in the prevention of many diseases.

Why NeoLife Magnesium Complex?

- NeoLife Magnesium Complex is a magnesium supplement containing bioavailable magnesium from three main sources (Tri-Mag Blend) complemented by whole-food phytonutrients (PhytoMag Blend).
- NeoLife Tri-Mag Blend provides 150 mg of magnesium per one tablet serving from three main sources:
 - Double amino acid chelated magnesium bound to glycine, to provide a highly bioavailable and absorbable form of magnesium. Double amino acid mineral chelation was developed by Dr. Arthur Furst.
 - Tri-magnesium citrate is an organically bound natural source of magnesium with high bioavailability.
 - Magnesium oxide has the highest concentration of magnesium and is easily absorbed.

*These statements have not been evaluated by the National Agency for Food and Drug Administration and Control (NAFDAC). This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

This unregistered medicine has not been evaluated by the SAHPRA for its quality, safety or intended use. Some products may not be available in every market.

MAGNESIUM COMPLEX

- NeoLife PhytoMag Blend is a proprietary blend of whole-food Beetroot, Kale, Broccoli and Radish, foods that provide phytonutrient benefits such as antioxidant power and are natural sources of magnesium.
 - Magnesium Complex is developed using our 3D technology to enhance bioavailability. NeoLife 3D technology assures rapid and complete Disintegration, Dissolution and Dispersion.
 - Vegetarian/Vegan formula. Made entirely without animal sourced ingredients of any kind. Magnesium Complex fulfills the strict sourcing criteria expected by vegetarian/vegan supplement users.
 - No artificial colours, flavours, sweeteners, or preservatives added.
 - NeoLife products use only GMO-free ingredients.
-

*These statements have not been evaluated by the National Agency for Food and Drug Administration and Control (NAFDAC). This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

This unregistered medicine has not been evaluated by the SAHPRA for its quality, safety or intended use. Some products may not be available in every market.



MAGNESIUM COMPLEX

Le magnésium est l'un des minéraux les plus abondants dans l'organisme. Il se trouve principalement dans les cellules et les os de notre corps et joue un rôle important dans la santé et la nutrition. Le magnésium est essentiel à des centaines de réactions biochimiques dans l'organisme. Il contribue notamment au maintien d'une santé osseuse normale, d'une fonction psychologique et d'une fonction musculaire normales, ainsi qu'au métabolisme des glucides, des graisses et des protéines.

Le magnésium joue un rôle important dans la santé et la vitalité tout au long de la vie. De faibles niveaux de magnésium ont été associés à un certain nombre de maladies chroniques.

En outre, le magnésium joue un rôle essentiel dans les performances physiques. Une quantité adéquate en magnésium est très importante pour les athlètes de compétition et de loisirs, étant donné le rôle que joue le magnésium dans les réactions cellulaires, la libération d'énergie à partir des glucides et des graisses, et son rôle important dans la contraction musculaire pendant l'entraînement de force et l'activité d'endurance.

De nombreuses raisons expliquent les carences en magnésium, notamment la consommation d'aliments pauvres en magnésium, les changements dans les pratiques agricoles, les techniques de transformation des aliments, ainsi que la consommation de médicaments en vente libre et sur ordonnance. C'est pourquoi le conseil consultatif scientifique de NeoLife a formulé NeoLife Magnesium Complex. Magnesium Complex combine trois formes bien connues de magnésium dans un mélange Tri-Mag et des phytonutriments d'aliments entiers (mélange PhytoMag) pour aider à compléter le régime alimentaire.



NeoLife Scientific
Advisory Board

#2723 – 60 Comprimés

Pourquoi un Supplément de Magnésium?

- Le magnésium joue un rôle important dans les fonctions normales de l'organisme. Il est important pour les os, les muscles et la synthèse des protéines.
- Le magnésium est nécessaire à la production d'énergie et à une vitalité optimale.
- Le magnésium aide à activer la vitamine D.
- Le magnésium est nécessaire à l'organisme pour utiliser le calcium.
- Le magnésium contribue à rétablir le rapport idéal entre magnésium et calcium dans l'organisme.
- Le magnésium joue un rôle important dans la prévention de nombreuses maladies.

Pourquoi NeoLife Magnesium Complex?

- NeoLife Magnesium Complex est un supplément de magnésium contenant du magnésium biodisponible provenant de trois sources principales (Mélange Tri-Mag) complété par des phytonutriments d'aliments complets (Mélange PhytoMag).
- Le mélange Tri-Mag de NeoLife fournit 150 mg de magnésium par comprimé provenant de trois sources principales:
 - Magnésium chélaté par un double acide aminé lié à la glycine, pour fournir une forme de magnésium hautement biodisponible et absorbable. La chélation minérale par double acide aminé a été mise au point par le Dr Arthur Furst.
 - Le citrate de trimagnésium est une source naturelle de magnésium organiquement liée et à haute biodisponibilité.

*Ces déclarations n'ont pas été évaluées par l'Agence nationale pour l'administration et le contrôle des aliments et des médicaments (NAFDAC). Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une quelconque maladie.

*Ces déclarations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une quelconque maladie.

Ce médicament non enregistré n'a pas été évalué par la SAHPRA quant à sa qualité, sa sécurité ou son utilisation prévue. Certains produits peuvent ne pas être disponibles sur tous les marchés.

- L'oxyde de magnésium présente la plus forte concentration de magnésium et est facilement absorbé. Le mélange NeoLife PhytoMag est un mélange exclusif de betterave, de chou frisé, de brocoli et de radis entiers, des aliments qui offrent des avantages en termes de phytonutriments tels que le pouvoir antioxydant et sont des sources naturelles de magnésium.
- Le magnésium complex est développé en utilisant notre technologie 3D pour améliorer la biodisponibilité. La technologie 3D de NeoLife assure une désintégration, une dissolution et une dispersion rapides et complètes.
- Formule Végétalienne / Vegan Fabriquée entièrement sans ingrédients d'origine animale de quelque nature que ce soit, répond aux critères d'approvisionnement stricts attendus par les utilisateurs de supplément végétarien / végétalien.
- Sans colorants, ni arômes, édulcorants ou conservateurs artificiels.
- Les produits NeoLife ne contiennent que des ingrédients sans OGM.

*Ces déclarations n'ont pas été évaluées par l'Agence nationale pour l'administration et le contrôle des aliments et des médicaments (NAFDAC). Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une quelconque maladie.

*Ces déclarations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une quelconque maladie.

Ce médicament non enregistré n'a pas été évalué par la SAHPRA quant à sa qualité, sa sécurité ou son utilisation prévue. Certains produits peuvent ne pas être disponibles sur tous les marchés.